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Dato 

09-06-2021 

Referent 

Jette Lehmann 

Direkte telefonnr. 

 

Journalnr. 

17.01.01-P35-8-20 

 

 
  
1. Nyt fra (30 min)  
- Formanden (deltagelse i møde om kapacitetsudfordringer)  
 Byder velkommen til det første fysiske møde i Fællesbestyrelsen 
Har været i dialog med EUI, lokalråd og kirke vedr. et fælles 
samlingspunkt – et kulturhus- i sognet, der kan bruges af alle. 
Møde med BFU og Vejle Kommune, sammen med skoleledere og 
formænd fra de omkringliggende skoler vedr. kapacitetsudfordringer på 
skolerne. Engum er ikke hårdest ramt, men der er usikkerhed om 
prognosetallene. Torsdag mødes Brian og Lone med BFU om samme 
emne og forskellige modeller for løsninger 
Arbejdsdag i daginstitutionen- stor opbakning og mange opgaver blev 
løst. 
Der er kommet en liste fra elevrådet med ønsker og der bliver planlagt en 
arbejdsdag for forældre fra skolen. 
Nystartet gruppe (Fola)som vil arbejde for at bedre børns vilkår i Vejle. 
Brian deltager i informationsmøde 
Græsklipning rundt om søen laves i fællesskab et par gange om året. 
Claus Sennov har sidste møde i Fællesbestyrelsen og udtræder med 
skoleårets udgang, da han ikke har børn på skolen længere. Tak til Claus 
for arbejdet og indsatsen i Fællesbestyrelsen. 
Mads Flade indtræder nu som medlem af Fællesbestyrelsen 
- Ledelse (besøg fra BFU, elevtilgang fra Tirsbæk Bakker i 0. kl.)  
Besøg af BFU samt chefer fra dagtilbud, Uddannelse og Læring, samt 
familieafdelingen. LV og JL viste rundt, fortalte om Landsbyordningen og 



 

 

svarede på mange spørgsmål. De var meget imponerede af fortællingen 
om Landsbyordningen og har dermed en viden om stedet. 
De er informeret om tilgangen af børn fra Tirsbæk Bakker. 
Engum Hus har 19 børn lige nu, 17 efter ferien, det passer meget godt til 
rammerne. 
Landsbyordningens hjemmeside er opdateret med Fællesbestyrelsen. 
SFO har en bekymring for de ældste børns fravalg af SFO tilbuddet. Vi vil 
gerne have forældrenes hjælp til at sikre at børnene har et fællesskab her 
og kan deltage i aktiviteter, der understøtter deres trivsel og udvikling. 
SFO gør også en målrettet indsats for at tiltrække børnene til SFO. 
I vuggestuens laves et sprogudviklingsprojekt ”Hit med lyden” 
Daginstitutionens hjemmeside er opdateret med billeder. 
Renoveringen af badeværelset i børnehaven er færdigt med udgangen af 
denne uge. 
- Medarbejdere  
Daginstitutionen: 
Afslutning for Solbærbørnene med udearrangement. 
Cykeltur på Bindeballestien. 
Kolonien gik godt og var en god oplevelse, selv om den var uden 
overnatning. 
Skole/SFO: 
6. klasse har været på alternativ lejrskole, med 3 endags aktiviteter. Det 
var gode dage. 
4. klasse har været på Jernalderlejr uden overnatning, også en god 
oplevelse. 
Fra den 14/6 må børnene begynde at blande sig udenfor. 
Vi skal i gang med at arbejde med vores værdier om fællesskab, tryghed 
osv. 
Der er i SFO lavet tiltag med fisketure, aften SFO osv. for at give børnene 
gode oplevelser. 
Der er lavet forskellige tiltag i skolen for at understøtte børnenes trivsel, 
blandt andet ture ud af huset. 
- Forældre (trafikgruppen)  
Der er indledt et samarbejde med Lokalrådet om de trafikale 
udfordringer. Der arbejdes på at lave et møde/walk&talk med lokalråd, 
BEAT og repræsentanter fra Fællesbestyrelsen for at informere om hvilke 
udfordringer der er med sikkerheden. 
Der er taget kontakt til teknisk forvaltning omkring afmærkning på vejen. 
I 1.klasse arrangeres der kanotur for fædre og børn.  
Der opfordres til at alle klasser laves arrangementer for børn og forældre 
i alle klasser, når nu Corona går over. 
 
2. Landsbyordningsfest den 9/9 2021 (25 min)  
Hvad er Landsbyordningsfesten?  
9/9 2021 er der Landsbyordningsfest for alle børn og voksne i hele 
Landsbyordningen.  
5. klasse laver skuespil. 
Én stor fest med fællesspisning i skolegården, med langborde, egne stole 
og fælles grill. Der er aktiviteter for børnene inde og ude, samt salg af 



 

 

kaffe/the, kage, popcorn, slush ice, slik osv. 
Det er en udfordring at lave aktiviteter der er interessante for både de 
yngste og de ældste. 
Arbejdsgruppe: LV, JL, LR, Brian, Tina, Robert, evt. Merete. 
Alle medlemmer i Fællesbestyrelsen deltager i opgaverne omkring festen. 
LV/JL indkalder til første møde. 
Gode idéer: hoppeborge, der efterlyses idéer hos de ældste eleverne 
 
3. Opfølgning på tilsyn i daginstitutionen (10 min)  
Der er givet tilbagemelding til medarbejdergruppen vedrørende 
rapportens opmærksomhedspunkter. 
Mødet med medarbejderne var konstruktivt med gode dialoger. 
Der er startet en indsats omkring oprydning.  
Lige efter ferien startes der op med dialogprofilerne. 
 
4. Årshjul 2021-22 (10 min)  
Årshjulet er gennemgået og revideret. Udsendes sammen med referatet. 
Arbejdet med retningslinjer, politikker og strategier skal sættes på 
dagsorden i løbet af året. 
Værdiordene må gerne komme på årshjulet. 
Trivselsmålinger og tilfredshedsundersøgelse skal på årshjulet. 
Vinterbus på årshjulet. 
 
5. Orientering om kommende skoleårs skema (10 min) < 
Skemaerne er gennemgået omkring diverse tiltag, samarbejdsformer, co-
teaching, parallellagte timer osv. 
Skemaerne er godkendt. 
 
6. Budget 2021 (10 min)  
Orientering om budget 2021  
 
7. Trivselsmåling for medarbejderne (15 min)  
I januar/februar gennemførte Vejle kommune en trivselsmåling for alle 
medarbejdere. Dette er en orientering om trivselsmålingen i 
Landsbyordningen.  
Vi har en høj grad af trivsel blandt medarbejderne. Næsten alle tal ligger 
over og omkring 6, hvor 7 er det højeste. 
Der er udvalgt 2 punkter, der skal arbejdes med til næste måling, hvor 
der er et meget lille fald i tallene. Herud overarbejders der kontinuerligt 
med at nedbringe vold og trusler, særligt på Engum Hus. 
Vi har også god opbakning fra forældrene og meget få konflikter, hvilket 
også har betydning for arbejdsmiljøet 
 
8. Formandens beretning (10 min)  
Formandens fremlagde sin mundtlige beretning: 
Vedlagt som bilag 

 

 



 

 

 

Evt. 

Vinterbus: i den kommende vinter er der et samarbejde med  Kirkebakkeskolen omkring medfinansiering af 

vinterbus. Det kræver at mindst 45 familier tilmelder sig og egenbetalingen er mindst 2800 kr. Arbejdet 

skulle gerne synliggøre behovet for politikkerne, og for behovet for at en bybus kører herude i Engum. 

Datoer for møderne i næste skoleår sendes ud med referatet. 
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